

Title (en)
Shower tray holder

Title (de)
Duschwannenträger

Title (fr)
Support pour cabine de douche

Publication
EP 2289379 A2 20110302 (DE)

Application
EP 10172349 A 20100810

Priority
DE 102009037904 A 20090819

Abstract (en)

The holder has a base (1) and a frame (2) comprising profile pieces (3), which has a bearing area for a shower tray (5) and a c-shaped groove region (7) for fastening the base. The base is fastened to the profile pieces by a head element (9) that is laterally arranged at the profile pieces. A holding extension (10) is engaged in a slot (8) of open groove region. The head element is movable at the extension along the profile piece in a functional position and held in the groove region in a form fit manner.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Duschwannenträger mit Füßen (1, 1') und einem Rahmen (2) aus Profilstücken (3), die in ihrem Querschnitt einen Auflagebereich für eine Duschwanne (5) und für die Befestigung der Füße (1, 1') einen C-förmigen Nutbereich (7) aufweisen. Erfindungsgemäß sind die Füße (1, 1') über Kopfelemente (9) an den Profilstücken (3) befestigt, wobei die Kopfelemente (9) jeweils seitlich an einem zugeordneten Profilstück (3) angeordnet sind und mit einem Haltefortsatz (10) in einen Schlitz (8) des seitlich offenen Nutbereichs (7) eingreifen.

IPC 8 full level
A47K 3/16 (2006.01); **A47K 3/40** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47K 3/16 (2013.01); **A47K 3/17** (2013.01); **A47K 3/40** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 202006010243 U1 20071108 - BETTE GMBH & CO KG [DE]
- EP 1181883 B1 20040721 - KALDEWEI FRANZ GMBH & CO [DE]

Cited by

EP3045094A1; RU202456U1; DE202011001006U1; EP3363337A1; EP4349226A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2289379 A2 20110302; EP 2289379 A3 20140430; DE 102009037904 B3 20110505

DOCDB simple family (application)

EP 10172349 A 20100810; DE 102009037904 A 20090819